
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 15-11-2024 

Deltagere: Jette Riis, Peter Dan Nielsen, Ann Bendixen, Claus Rendeman - suppleanter: Jan 
Nielsen, Peter Stiller 

Fraværende: Charlotte Henningsen 

Referent: Ann Bendixen 

Dagsorden: 

1. Status veje og stier 
Vejene ser pt. rimelige ud. Der er enkelte med mindre huller, men de kommer til at 
vente til næste større omgang. 
Vi forbereder snerydning.   
 
 

2. Status på grøfter og udløb 
Der er en enkelt grøft på Sandbakken, der skal graves op. Desuden skal et par rør 
spules og tjekkes for sammenfald. Det bliver gjort inden for de næste par uger. 
Rør på stranden er gravet fri et par gange, og det blive gjort igen inden for den nærmeste 
fremtid. 
Grøft på Bugten er i fare for sammenfald. Vejen er rykket gennem tiden. Lodsejer på 
modsatte side vil fjerne bevoksning, der er skyld i at vejen rykkes. 
Vi undersøger, om det er muligt at gøre en for bred grøft ud for Bugten 8 smallere for 
derved at få stillestående vand til at løbe igen. 
Det er en udfordring, at lodsejere, der har ”tørre” grunde, ikke mener, at de skal betale 
til grundejerforeningen. Det er en fejltolkning. Alle lodsejere i området har via kendelse 
af 1984 pligt til at deltage med en %-vis anpart af omkostningerne til oprensning. 
Vi undersøger udfordring med tilgroet grøft på Kuskevej, herunder får vi prisoverslag på 
udbedring. 
 
 

3. Status på betalende medlemmer 
Der er pt. 479 betalende medlemmer i 2024 og 98 ikke betalende. 
 
 

4. Økonomi 
Vi har den 15. november 2024 kr. 225.235,25 på vores konto. 
Udkast til budget for 2025 udarbejdet. Gennemgås på næste møde inden 



 

 

fremlæggelse på generalforsamlingen. 
 
 

5. Henvendelser fra medlemmer 
Henvendelserne bliver generelt behandlet løbende, når de kommer ind. 
Kandeborgvej har et enkelt sted været for smal. Det er der rettet op på. 
En lodsejer på Kuskevej har lovet at fjerne bevoksning, der generer trafikken.  
 
 

Evt. 
Pæle på et enkelt oversigtsskilt skal udskiftes. Alle skiltene tjekkes inden udskiftning. 
 
Næste møde torsdag den 16. januar kl. 18. Her skal generalforsamling planlægges. 

  

  

 


